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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "ogyan biztosítanák a sóskútra tervezett akkumulátor-
feldolgozó üzem vízellátását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az LMP – Magyarország Zöld Pártja kiemelten fontosnak tartja a felszín alatti vízbázisaink és 
felszíni vizeink felelős használatát. Elfogadhatatlannak tartjuk ezért, hogy a kormányuk egy olyan 
vízigényes iparágra építi a gazdaságpolitikáját, mint az akkumulátorgyártás.  Különösen felháborító,
hogy az erőltetett iparosítási folyamatot nem előzte meg érdemi stratégiai környezeti vizsgálat, így 
annak környezetre, ezen belül vízbázisainkra gyakorolt hatásait sem ismerjük. A tervezett termelő 
kapacitások volumenéből azonban így is arra következtethetünk nagy biztonsággal, hogy a vegyipar
vízhasználata már messze túllépte azt a határt, melyet ökológiai kapacitásaink megengednek. Ennek
ellenére Önök újabb akkumulátor-feldolgozó üzemet telepítenének, most épp Sóskútra.

Pedig Sóskút polgármestere,  König Ferenc korábban kijelentette,  a település ivóvízellátása nem
képes kiszolgálni a jelenleginél nagyobb számú lakosságot. Ehhez képest most a sóskúti ipartelepre
terveznek telepíteni egy akkumulátor-feldolgozó üzemet, melynek köztudottan nagy a vízigénye.

 

A beruházással kapcsolatos részletes lakossági tájékoztatás megint elmaradt természetesen. Az LMP
Magyarország  Zöld  Pártja  ezért  alternatív  közmeghallgatást  szervezett,  ahol  többek  között  a
tervezett gyár vízellátásról is érkeztek lakossági kérdések.

 

Ezért kérem miniszter urat, hogy a következő kérdésekre válaszoljon:

• Mekkora többlet vízigénnyel számolnak az új üzem működéséből fakadóan, és milyen 



forrásból tervezik biztosítani azt?
• Milyen víziközmű fejlesztésekre lenne szükség az üzem biztonságos ellátásához? Ennek a 

költségeit a beruházó cég állná, vagy állami költségvetésből tervezik megvalósítani? 
Mekkora összegű beruházásról van szó?

 

Válaszát köszönöm!

Keresztes László Lóránt
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